

Terms and Conditions for up to HKD400 Cash Rebate Offer (“Offer”):

1. The promotion period is from 1 October 2020 to 31 October 2020, both dates inclusive (the “**Promotion Period**”).
2. Only cardholders of Eligible Cards who do not currently have or have not successfully applied for a credit card statement instalment plan with Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”) in the past 12 months prior to the Promotion Period (the “**Eligible Clients**”) and have fulfilled the requirements as set out in these terms and conditions may be eligible for this Offer. “**Eligible Card**” means Standard Chartered credit card or Standard Chartered co-branded credit card (except Standard Chartered WorldMiles Card, UnionPay Dual Currency Platinum Credit Card (RMB account) and Corporate Card) held in the name of the Eligible Client.
3. To be eligible for and enjoy up to HKD400 Cash Rebate (“**Cash Rebate**”), Eligible Clients shall successfully apply for a credit card statement instalment plan of the amount as shown in the table below with a tenor of 12 months via SC Mobile App or online during the Promotion Period, and such application shall be approved by the Bank.

Loan Amount (HKD)	Cash Rebate (HKD)
\$5,000 - \$14,999	\$50
\$15,000 - \$24,999	\$200
\$25,000 or above	\$400

4. Each Eligible Card is eligible for this Offer once during the Promotion Period. The Offer is only applicable to the first approved application during the Promotion Period.
5. The Cash Rebate will be credited to the Eligible Client’s Eligible Card account in the third month after approval of the application for statement instalment plan by the Bank.
6. Eligible Client will not be eligible for any Cash Rebate if the Eligible Client cancels his/her application for statement instalment plan during the Promotion Period.
7. The Cash Rebate is non-transferable.
8. The Eligible Card account must be in good financial standing and remains valid (as determined by the Bank at its sole discretion) until the Cash Rebate is credited.
9. This Offer cannot be enjoyed in conjunction with other promotional offers.
10. If there is any inconsistency between the English version and Chinese version, the English version prevails.
11. The Bank reserves the right to vary, extend and terminate the above Offer and to amend any of these terms and conditions at any time without any notice. In case of disputes, the decision of the Bank shall be final and binding.

高達HK\$400現金回贈優惠(「優惠」)之條款及細則：

1. 推廣期為2020年10月1日至2020年10月31日(包括首尾兩日)(「**推廣期**」)。
2. 此優惠只適用於合資格信用卡持有人於推廣期起計過去12個月內，沒有持有/沒有成功申請渣打銀行(香港)有限公司(「**本行**」)之信用卡分期付款計劃。並符合本條款及細則所列要求之特選客戶(「**合資格客戶**」)。「**合資格信用卡**」即合資格客戶以其名義持有之渣打信用卡或渣打聯營信用卡(不包括渣打WorldMiles卡、銀聯雙幣白金信用卡(人民幣賬戶)及公司卡)。
3. 合資格客戶須在推廣期內透過SC Mobile應用程式或網上成功申請信用卡「月結單分期」達以下列表之金額並選擇還款期12個月，而有關申請獲本行批核，方可享有高達\$400現金回贈(「**現金回贈**」)。

貸款金額 (HK\$)	現金回贈 (HK\$)
\$5,000 - \$14,999	\$50
\$15,000 - \$24,999	\$200
\$25,000或以上	\$400

4. 於推廣期內，每張合資格信用卡可享此優惠一次。優惠只適用於推廣期內首項成功批核之申請。
5. 現金回贈將於信用卡「月結單分期」申請獲本行批核後的第3個月內，存入合資格客戶之合資格信用卡戶口。
6. 合資格客戶若於推廣期內取消其信用卡「月結單分期」申請，將不獲享任何現金回贈。
7. 現金回贈不得轉讓。
8. 現金回贈只適用於給予現金回贈期間，合資格信用卡戶口仍然有效及信用狀況良好(由本行全權酌情決定)。
9. 此優惠不可與其他優惠或推廣同時享用。
10. 中、英文版如有任何歧異，概以英文版為準。
11. 本行保留隨時更改、延長或終止以上優惠，以及修訂任何此等條款及細則之權利，而無需任何通知。如有任何爭議，本行保留一切最終決定權。